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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2021. október 26. (hétfő) napján 09:30 órakor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 16-os számú irodájában megtartott rendes, 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök;  
     Illés Tamás elnökhelyettes; 

Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

Majnay Gábor osztályvezető; 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil 
kapcsolatok referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
 

Meghívottak: 
                 Ferenc Vilmos Civil Kerekasztal           

 
Távolmaradását jelezte: 

          Szabó Gergő bizottsági tag 
 
Az elnök, mielőtt megkezdődne az ülés, szót tesz arról, hogy Szabó Gergő korábban már 
jelezte a számára, hogy nem tud megjelenni a Bizottsági ülésen.  
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 4 tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 9 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Csötönyi László elnök, szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatát, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította 
meg: 

NAPIREND 
 

A nyilvános ülés napirendje:  
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1. napirendi pont: 

Javaslat Cseh Gábor festőművész kérelmének támogatására  
(12. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
2. napirendi pont 

Javaslat a Szekszárd-Újvárosi Római Katolikus Társaskör kérelmének támogatására  
(13. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
3.napirendi pont 

Javaslat a Rákóczi Szövetség kérelmének támogatására 
 (14. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
4.napirendi pont 

Javaslat az Országos Fiatal Segítők Egyesülete kérelmének támogatására  
(10. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök  
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
5. napirendi pont: 

Javaslat a Civil Keretre beérkezett pályázatok elbírálására  
(11. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Ferenc Vilmos, a Szekszárdi Civil Kerekasztal elnöke 
 

1. napirendi pont: 

Javaslat a Civil Keretre beérkezett pályázatok elbírálására  
(11. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Ferenc Vilmos, a Szekszárdi Civil Kerekasztal elnöke 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat Cseh Gábor festőművész kérelmének támogatására  
(12. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
Csötönyi László elnök: Cseh Gábor visszatért Szekszárdra, idén lett 80 éves és jubileumi 
kiállítása lesz a Művészetek Házában. A támogatás összege 100 000 Ft. 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 18/2021. (X.26.) határozata 
  Cseh Gábor festőművész kérelmének támogatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. Cseh Gábor festőművész kérelmét a jubileumi kiállítás 
megrendezésére vonatkozóan                             
100 000 Ft-tal támogatja a Bizottság Tartalék Kerete terhére. 

 

Határidő: 2021. október 26. 

Felelős: Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing Bizottság elnöke 

 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítésére. 
 
Határidő: 2021. november 05.   
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Tamási Anna igazgatóságvezető 

 

3. felkéri a Gazdasági Igazgatóságot a támogatási összeg 

átutalására. 

 

Határidő: 2021. november 30.   
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
2. napirendi pont 

Javaslat a Szekszárd-Újvárosi Római Katolikus Társaskör kérelmének támogatására  
(13. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
Csötönyi László elnök: Ők hosszú ideje dolgoznak, 150 000 forintot kérnek, amennyiben 
tudjátok támogatni, tegyétek meg. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

19/2021. (X.26.) határozata 
  a Szekszárd-Újvárosi Római Katolikus Társaskör kérelmének 

támogatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. a Szekszárd-Újvárosi Római Katolikus Társaskör által rendezendő 
„Egészségügyi Napot” 150 000 Ft-tal támogatja a Bizottság 
Tartalék Kerete terhére. 

 

Határidő: 2021. október 26. 

Felelős: Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing Bizottság elnöke 

 

2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítésére. 
 
Határidő: 2021. november 05.   
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felkéri a Gazdasági Igazgatóságot a támogatási összeg 

átutalására. 

 

Határidő: 2021. november 30.   
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
3.napirendi pont 

Javaslat a Rákóczi Szövetség kérelmének támogatására 
 (14. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
 
Csötönyi László elnök: A magyar iskolaválasztási programjukhoz kérnek támogatást. A 
támogatási összeg nem lett meghatározva. 
 
Faragó Zsolt tag: Benyújtottak valamit, ami utalhat az összeg nagyságrendjére? 
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09:35 perckor Ferenc Vilmos megérkezik a bizottsági ülésre. 

 

Majnay Gábor osztályvezető: Az előző években a bizottság 60 000 forinttal szokta támogatni 
jelképesen. 
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referense: 10 000 forintot adtak 
gyermekenként. 
 
Murvai Árpád elnök: Olyan szervezetről van szó, amely a Kárpát medencében tevékenykedik, 
célja, hogy magyarországi tanulmányokhoz nyújtson támogatást. Úgy gondolom ez a 60 000 
forint jelképes összegnek jó. 
 
Ferenc Vilmos: Az elmúlt években a civil keret támogatása eléggé érdekesen alakult. 
 
Csötönyi László elnök: Gondoltuk, hogy érkezel, ezért megcseréltük a napirendi pontokat és 
a civil keret lett az 5. napirendi pont. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

20/2021. (X.26.) határozata 
a Rákóczi Szövetség kérelmének támogatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 
1. a Rákóczi Szövetség Magyar Iskolaválasztási Programját 60 000 
Ft-tal támogatja a Bizottság Tartalék Kerete terhére. 
 
Határidő: 2021. október 26. 
Felelős: Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing Bizottság elnöke 
 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatói okirat elkészítésére.  
 
Határidő: 2021. november 05.   
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető                     
 
3. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 
támogatási összeg átutalására. 
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Határidő:   2021. november 30.   
Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

4.napirendi pont 

Javaslat az Országos Fiatal Segítők Egyesülete kérelmének támogatására  
(10. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök  
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referens 
 
Csötönyi László elnök: Ez egy zombai szervezet, eléggé kezdetleges. Nekem az a javaslatom, 
hogy ebben az esztendőben ezt az egyesületet ne támogassuk. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

21/2021. (X.26.) határozata 
az Országos Fiatal Segítők Egyesülete kérelmének támogatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. az Országos Fiatal Segítők Egyesülete működésre vonatkozó 

kérelmét nem támogatja. 

 

Határidő: 2021. október 26. 

Felelős: Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing Bizottság elnöke 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról 

értesítse a kérelmezőt. 

 

Határidő: 2021. november 05. 

Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

5. napirendi pont: 

Javaslat a Civil Keretre beérkezett pályázatok elbírálására  
(11. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Ferenc Vilmos, a Szekszárdi Civil Kerekasztal elnöke 
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Csötönyi László elnök: 7 500 000 Ft áll rendelkezésünkre és 44 pályázat érkezett be. A 
kérelmekben összesen 21 774 298 Ft igényt nyújtottak be. Több sporttal foglalkozó egyesület 
és alapítvány nyújtott be pályázatot.  
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil kapcsolatok referense: A Szekszárdi 
Terepesek Klubja visszavonta a pályázatát, mert először feldolgozhatatlan pályázatot 
nyújtottak be, aztán kértük, hogy fejtsék ki jobban, hogy mit szeretnének, erre visszavonták a 
pályázatukat. 
 
Csötönyi László elnök: Azt kérem, hogy az itt lévő OKSI tagok abban segítsenek, hogy mely 
egyesületeket támogatta az OKSI bizottság ebben az évben, illetve tavaly.  
 
Ferenc Vilmos: Két dolgot szeretnék hozzáfűzni, az egyik, hogy a pályázati pénzek kicsit ilyen 
osztogatásnak tűnik, mindenhol van valami szabályzat. Nekünk az a problémánk, hogy nincs 
egy olyan szabályzat, pontrendszer, ami alapján el tudjuk dönteni, hogy kit támogassanak. Sok 
civil szervezet kifogásolja egyébként ezt az osztogatást. Úgy tűnik, hogy szubjektív csókosok 
kapnak támogatást. Ők kapnak, amennyit igényelnek a többiek, meg azt kapják, ami marad. 
Valamilyen rendszert kéne kiépíteni. Azt látom, hogy ebben rendet kell teremteni. A másik, 
hogy az elmúlt években a támogatási összeg 80%-át sporttal kapcsolatos szervezetek kapták, 
amit kifogásoltunk. Közel 90 szervezet kapcsolódik a Civil Kerekasztalhoz, a tevékenységi 
körükbe is betekintést kéne nyerni. Mi kértük, hogy írják le, hogy ki és mennyi időt foglalkozik 
az adott civil szervezettel. Ez sok civil szervezetnek nem tetszett, holott az jött ki, hogy egy 
adott civil szervezettel 20 forint/óradíjért foglalkoznak. A karácsonyi csomagokkal 
kapcsolatban elmondhatom, hogy mindig ugyanaz a 10-20 szervezet kapott támogatást. Az a 
kérés, hogy igazságosabb legyen, teljesen mindegy, hogy ellenzéki vagy fideszes, de az, hogy 
semmi nem változik, az számomra egy kicsit bosszantó. 
 
Csötönyi László elnök: 2019-ben ebből kiindulva változtattuk meg a struktúráját a városi 
bizottságoknak és emiatt alakult úgy, hogy a szerintem roppant vízfejű és nem jól működő 
humán bizottságot ketté szedtük. Ez után született meg az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 
és a Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottság. A hozzánk forduló sportegyesületek 
pályázóit átirányítottuk az OKSI bizottsághoz és ott nyújthatták be a kérelmüket. 
Mindenféleképpen szuper ötletnek tartom az egymáshoz való közeledést. Azt viszont nem 
tartom jó ötletnek, mint tavaly is, amikor döntöttünk, hogy ebből a keretből kik kapnak. 
Tudom akkor is ránk pirítottal, hogy nekünk kötelességünk egyeztetni a Civil Kerekasztallal. 
 
Ferenc Vilmos: Most is pénteken kaptam a meghívót. 
 
Csötönyi László elnök: Lehetne egy pontrendszer, hogy ki hány embert foglalkoztat például.  
 
Ferenc Vilmos: Pénteken kaptam meg ezt a meghívót, azóta volt szombat és egy vasárnap. A 
lehetősége sincs meg annak, hogy kialakítsuk az álláspontunkat. Az ezelőtti időszakban volt rá 
lehetőség, hogy egyeztessünk, és amikor kialakítottuk az álláspontunkat, akkor ment a 
brusztolás, hogy ki mennyit kapjon. 
 
Csötönyi László elnök: Ezt sem tudtam, hogy így működött. 
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Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referense: Ezzel mi is 
foglalkoztunk, amit elnök úr javasolt és egyeztettem több civil szervezet vezetőjével, többek 
közt be is számoltatjuk őket. A foglalkoztatásdokumentálásáról azt mondták, hogy szívesen 
csinálják, önként csinálják, de nekik ez egy nyűg lenne. A kérdés, hogy mi alapján hasonlítsuk 
össze őket? 
 
Ferenc Vilmos: Más városokban van pontrendszer. 
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referense: Én is érdeklődtem, 
de semmi olyanra nem jutottunk, ami megvalósítható lenne egyelőre. 
 
Murvai Árpád tag: Ahogy működünk, az megfelel a jogszabályoknak? Jogszerűen osztottuk 
szét a támogatást a szervezetek között? 
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Igen. 
 
Ferenc Vilmos: Az viszont nem volt jogszerű, hogy figyelmen kívül hagyták a Kerekasztal 
véleményét. 
 
Csötönyi László elnök: Ez egy kategorikus kijelentés, hogy figyelmen kívül hagytuk. Ha nem 
érkezik hozzám vélemény akkor mit kéne figyelembe vennem? 
 
Ferenc Vilmos: Ezért vagyok itt, csak pénteken kaptam meg a meghívót. 
 
Csötönyi László elnök: A rendszerben van a hiba akkor. Mi is pénteken kaptuk meg. 
 
Ferenc Vilmos: Eddig ez működött. Megkaptuk a javaslatukat, aztán megtettük a mi 
javaslatunkat. Amióta ti vagytok, azóta nem működik. 
 
Csötönyi László elnök: Köszönjük szépen. 
 
Ferenc Vilmos: A humán bizottság elnöke megküldte nekünk a javaslatot. 
 
Csötönyi László elnök: Ez a bizottság elnökének a feladata? Ez úgy működik, hogy hét elején 
felhívott a bizottsági referens, hogy kéne tartani egy ülést, mert valószínűsíthetően a héten 
lesz egy közgyűlési ülés. Én írtam a tagoknak, megbeszéltük, hogy mikor legyen. Én írtam a 
referensnek, ő pedig kiküldte a meghívókat ezzel az időponttal. Szerintem elbeszélünk egymás 
mellett. 
 
Ferenc Vilmos: Nekem is lenne dolgom, de nem kapok lehetőséget. 
 
Faragó Zsolt tag: Megpróbálok véget vetni ennek a kocsmai beszélgetés szintnek. 
 
Ferenc Vilmos: Drága uram, ha ön szerint ez kocsmai szint, akkor a Civil Kerekasztal a 
továbbiakban nem kíván részt venni a döntéshozatalban. 
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Faragó Zsolt tag: Azt szerettem volna mondani, hogy az elnök úr adja meg inkább minden 
felszólalni kívánónak a szót. Azt szeretném kérdezni, hogy kitől kapott meghívót a 
korábbiakban? 
 
Ferenc Vilmos: A humán osztály elnökétől. 
 
Faragó Zsolt tag: Ez most nálunk másképp működik. A kérelmek a humán osztályra érkeznek 
be, mi a támogatást kérőket megvizsgáljuk. Most ön azt mondja, hogy a probléma az, hogy 
későn kapta meg a meghívót, mi is ugyanakkor kaptuk meg, nem tudom miért nekünk rója ezt 
fel. Azt gondolom kapott meghívót, hiszen itt van és eltudja mondani itt a véleményét, amikor 
megtárgyaljuk a támogatását a szervezeteknek. 
 
Ferenc Vilmos: A tények azok kegyetlenek. Az elnöktől megkaptam ezt a listát, október 15-éig 
kellett beküldeni a pályázatokat. Ma október 26-a van, a két időpont között semmilyen 
anyagot nem kaptam az egészről. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ez azért történt így, mert most felgyorsítottuk a folyamatot. 
Máskor volt 30 nap feldolgozni a pályázatokat, most két kolléga dolgozott rajta, hogy minél 
előbb a bizottságok elé tudjuk tenni a pályázatokat és nem 15 meg 30 nap alatt, hanem 5 nap 
alatt dolgoztuk fel, és ahogy eddig is, ugyanakkor küldtük el a bizottságnak, mint a Civil 
Kerekasztalnak. Mind a két szervezetnek ugyanannyi ideje volt véleményezni. 
 
Ferenc Vilmos: Akkor mond el, hogy volt előtte! 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Előtte nem voltak ezek a határidők, korábban valószínűleg több 
időt határozott meg az elnök asszony a véleményezésre. 
 
Csötönyi László elnök: Ugyan abban a cipőben járunk. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Annak idején áprilisban érkeztek be a pályázatok és júniusban 
dolgoztuk fel. Most itt az időintervallum miatt pörgetjük az eseményeket. 
 
Ferenc Vilmos: Akkor bocsánat, hogy itt voltam. Azt mondod javasoljak, de a Kerekasztal 
elnökségével egyeztetni kell ilyenkor és ők döntik el kiket javasolnak, én nem egy személyben 
döntök. 
 
Faragó Zsolt tag: Ezt a pontrendszert támogatnám.  
 
Ferenc Vilmos: Ha pályázni szeretne, öt feltételt beírok neki, ha nem tölti ki, akkor viszont 
látásra. Legyen valami objektívmérőszám, hogy ne szubjektív döntések szülessenek. 
 
Csötönyi László elnök: Te is elmondtad az elején, hogy nem lehet mindenkit úgy támogatni 
ahogy szeretnéd. Mindenki látta, hogy 7,5 millió forint a Civil keret. Ha ezzel tisztában van 
minden civil szervezet, valószínűleg nem adnak be 2 millió forintra támogatási kérelmet.  
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Ferenc Vilmos: Pont ez az, hogy miért adott be ekkora támogatásra kérelmet? Valami nincs 
rendben.  
 
Murvai Árpád tag: Az előzőekben a humán bizottságnak volt ilyen pontrendszer, amit 
említettél? 
 
Ferenc Vilmos: Nem, de a véleményünket kikérte. 
 
Murvai Árpád tag: Az a javaslatom lenne mindenki felé, hogy a két szervezet vezetése 
közelítsen egymáshoz, legyen objektív és közelítsen az általad említettekhez. Próbáljunk 
közösen dolgozni, de a bizottság a jogosítványait tartsa meg. Gondolom elnök úr is támogatja 
ezt.  
 
Csötönyi László elnök: Abszolút. A mi dolgunk most az, hogy a Civil keretet felosszuk.  
 
Ferenc Vilmos: Legközelebb meghívom a bizottságot a Kerekasztal ülésére. 
 
Csötönyi László elnök: Az elmúlt években egyikre sem kaptam meghívót.  
 
Ferenc Vilmos: A rendezvényeinkre mindig küldtünk meghívót, amiket közösen szerveztünk.  
 
Csötönyi László elnök: A szombati rendezvényre pénteken 15 óra előtt 3 perccel kaptam meg 
a meghívót. Az önkéntesek napjára. 
 
Ferenc Vilmos: Azt a meghívót nem én küldtem ki, sajnos én erről nem tehetek. 
 
Ferenc Vilmos 10 óra 09 perckor elhagyja az ülés helyszínét.  

 

Murvai Árpád tag: Borászok? A borászok egy jelző Szekszárdon, és ha nézem, hogy mire kell 
az összeg akkor látom, hogy egy szakmai útről van szó, utazási és étkezési költségekről. Ha 
komoly szervezet vagyok, akkor 50 000 forintért nem pályázunk, nem értem az összeget sem.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 2 igen 
szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem fogadott el. 
 
Csötönyi László elnök: Bukovinai Székelyek kértek működésre pénzt. Annyi hozzászólni valóm 
lenne, hogy sokan ismerhetik a szervezetet és különböző állami támogatásokból támogatva 
lettek, ezért én azt javaslom, hogy 50 000 forint legyen a támogatásukra szánt összeg. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 1 nem szavazattal és tartózkodás nélkül elfogadott. 
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Csötönyi László elnök: A következő a Dél-Dunántúli Komplex Innovációs és Turisztikai 
Egyesület. Próbáltam utána nézni ennek a szervezetnek és kiderült, hogy pécsi székhelyű.  
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: Nem. Ők Szekszárd 
Szőlőhegyre vannak bejelentve. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 0 igen 
szavazattal, 4 nem szavazattal és tartózkodás nélkül nem fogadta el. 
 
Csötönyi László elnök: Esőmanók Tolna Megyei Autistákért Egyesület. Ő róluk legalább tudjuk, 
hogy látványos és tartalmas munkát végeznek. 350 000 forint a javaslat. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazattal és tartózkodás nélkül elfogadta. 
 
Csötönyi László elnök: A következő az Értelmi Fejlődésükben Akadályozottak Tolna Megyei 
Közhasznú Szervezete. Működési költségre pályáztak. 350 000 forintot javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazattal és tartózkodás nélkül elfogadta. 
 
Csötönyi László elnök: Fitt Lesz Sportegyesület. 500 000 forintot kértek. 
 
Murvai Árpád tag: Tőlünk nem kaptak idén támogatást, mert ingatlanüzemeltetésre kértek, 
ezt nem tudtuk hová tenni.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 0 igen 
szavazattal, 4 nem szavazattal és tartózkodás nélkül nem fogadott el. 
 
Csötönyi László elnök: Gemenc Motoros Egyesület. Szintén működésre kértek támogatást, 
915 400 forintot, szintén sport tevékenységről van szó. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 0 igen 
szavazattal, 4 nem szavazattal és tartózkodás nélkül nem fogadott el. 
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Csötönyi László elnök: Halászháló Egyesület, 279 000 forintra pályáznak. Tudnátok valamit 
mondani valamit erről?  
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: A családokkal 
foglalkoznak. 
 
Murvai Árpád tag: Kik ők? Beszámolót nem hallottam még tőlük. 
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: Egy új egyesületről van 
szó.  
 
Murvai Árpád tag: 100 000 forintot javasolnék. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat nélkül és 1 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Libelle Játszóház Egyesület. Működésre és tárgyi eszközökre kértek 
386 775 forint összeget. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Német nyelvű játszóház. Én 50 000 forintot javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 2 igen 
szavazattal, 2 nem szavazat és 0 tartózkodással nem fogadott el.  
 
Csötönyi László elnök: Magyar Madártani és Természetvédelmi Egyesület szekszárdi 
csoportja.  200 000 forintot kértek. Nagyon sok munkát végeznek.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott 
 
Csötönyi László elnök: Máltai Szeretetszolgálat. 150 000 forintot kér. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Magyar Rákellenes Liga. 100 000 forint támogatást kér. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Maori Team 912 000 forint támogatást kér.  
 
Faragó Zsolt tag: Volt ez a sajnálatos haláleset, távoli rokona jelentkezett be és abszolút 
sporttal foglalkoznak. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 0 igen 
szavazattal, 4 nem szavazattal és tartózkodás nélkül nem fogadott el. 
 
Csötönyi László elnök: Mentálhigiénés Műhely.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Feladatellátási szerződésük van az önkormányzattal, teljesen 
olyan, minta RÉV Szenvedélybetegsegítő, de nem kapják meg a megfelelő összeget idén sem, 
tavaly is már mi húztuk ki őket a szószból, a maximális összeget javaslom. Így is messze 
kevesebbet kapnak, mint kéne. 
 
Csötönyi László elnök: Ha úgy gondoljátok, hogy egy középkategóriás nyomtató és egy 
iratmegsemmisítő ára 400 000 forint, akkor szavazzátok meg. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Nem, az 800 000 forint.  
 
Csötönyi László elnök: Szerintem meg, egy alsókategóriás nyomtató ára 100 000 forint. Egy 
iratmegsemmisítő pedig 30 000 forint. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Ez nagyon minimálban van. 
 
Murvai Árpád tag: Ha a várossal szerződésben van az egyesület, akkor miért nem fedi le az a 
szerződés ezt az összeget? Ha erre a polgármester úrnak volna lehetősége, akkor miért nem 
fordul oda? 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Erről a polgármester kétszer is egyszemélyben döntött. Mind a 
kétszer őket negligálta. Mi csak itt megpróbáljuk korrigálni ezt a méltatlan eljárást. Tavaly 
900 000 forintot adtunk. Ha akkor segítettünk akkor legyünk már következetesek.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Mozgássérültek Tolna Megyei Egyesülete. Működésre kértek 1 000 000 
forintot. Mit gondoltok? 
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Murvai Árpád tag: Minden tiszteletem az övék. Próbáltam azt elérni a szervezetnél, hogy 
készítsenek egy problématérképet. Hol gond az ő mozgásuk, megjelenésük, kijutásuk, a 
városban. Körülbelül négyszer voltam az elnökasszonynál és azt mondta, ezzel kapcsolatban a 
Pakson élő vezetőjükkel fel kell vennie a kapcsolatot, hogy ezeket az információkat kiadhatják 
-e. Mi itt Szekszárdon szeretnénk segíteni. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Ez megyei szervezet.  
 
Murvai Árpád tag: Én úgy gondoltam, hogy legyen 300 000 forint a támogatási összeg. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Én 200 000 ft-ot javasolnék a Polip Ifjúsági Egyesületnek. Működésre 
kértek 260 000 forintot. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Sternlein Egyesület. 70 000 forint támogatást kértek. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: A Szekszárd-Alsóvárosi Római Katolikus Közhasznú Egyesület. 470 000 
ft-ot kért. Tavaly 200 000 ft-t kapott. Most is 200 000 ft-t javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Szekszárd és Környéke Általános Ipartestület 1 330 000 forintot kértek, 
200 000 forinttal tudnánk támogatni. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 



 

  1026jkv 

15 

 
Csötönyi László elnök: Szekszárd és Környéke Szabadidős Többcélú Egyesület működésre 
kértek 330 000 forintot. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Mi jelent az, hogy többcélú? 
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: A tevékenységüknél 
kulturális tevékenység van megjelölve. 
 
Csötönyi László elnök: Én emlékszem is a beszámolóra. 
 
Faragó Zsolt tag: Szerintem hagyjuk a sportra. 
 
Csötönyi László elnök: Akkor ne támogassuk KCV bizottságon belül, ha ti is egyetértetek. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 0 igen 
szavazattal, 4 nem szavazattal és 0 tartózkodással nem fogadott el. 
 
Csötönyi László elnök: Szekszárdi „Fősővárosi” Kör nyújtott be igényt 233 000 forint összegre, 
én javaslom, hogy 100 000 forint támogatást kapjanak. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 1 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Szekszárdi Kutató Mentő Egyesület 6 mentőkutya élelmezésére, 
védőoltásra, gyógyszerre, nyakörvekre kérnek támogatást. 
 
Faragó Zsolt tag: Nem tudom a 100 000 mire volt elég tavaly. Javaslom, hogy adjuk meg a kért 
500 000 forintos összeget. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Én 250 000 forintot javaslok. 
 
Murvai Árpád tag: Az a megható, hogy csak a kutyákról akarnak gondoskodni ebből a pénzből. 
Javaslom, hogy közeledjünk a kért összeghez. 
 
Csötönyi László elnök: 300 000 forintot javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
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Csötönyi László elnök: Szekszárdi Magyar–Izraeli Baráti Társaság, tavaly 240 000 forintot 
kapott. Idén 525 000 forintot kértek. Az én javaslatom 200 000 forint. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Szekszárdi Nagycsaládosok Egyesülete működésre 254 425 forintot 
kért. A javaslatom 250 000 forint. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Szekszárdi Nyugdíjas Polgári Egyesület 180 000 forintot kért 
lépésszámlálóra és porszívóra. Javaslatom 25 000 forint. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással nem fogadott el. 
 
Csötönyi László elnök: Szekszárdi Nyugdíjasok Területi Érdekszövetsége 350 000 forintot kért, 
tavaly 200 000 forintot kaptak. A javaslatom 200 000 forint. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Szekszárdi Terepesek Klubja Egyesület visszalépett. 
 
Csötönyi László elnök: Szeretet Iskolája Egyesület feladatellátásra 270 000 forintot kért. 
Tavaly 70 000 forintot kaptak.  
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: 
Gyerekcserkésztáborokat szerveznek. 
 
Csötönyi László elnök: 100 000 forintot támogatást javaslok nekik. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Tolna Megyei Egyed Antal Honismereti Egyesület. 250 000 forintot 
támogatást javaslok. 
 
Murvai Árpád tag: Én 300 000 forintot támogatást javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Tolna Megyei ILCO Egyesület. Én 200 000 forintot javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Tolna Megyei Nyugdíjas Szervezetek Érdekszövetsége, tavaly 130 000 
forintot kértek, idén is ennyit kértek, én javaslom, hogy fogadjuk el. 
 
Faragó Zsolt tag: Miért van ennyi nyugdíjas egyesület? 
 
Csötönyi László elnök: Különböző profillal dolgoznak. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Tolna Megyei Tudományos Ismeretterjesztő Egyesület 250 000 forintot 
kért. Javaslom ennyit is adjunk nekik. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: „A jövő vendéglátóipari szakembereiért” Alapítvány. Tavaly 100 000 
forintot volt a támogatás összege, idén 510 000 forintot kértek. 
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: Tanulóknak 
jutalomkönyveket akarnak, logós pólókat akarnak csináltatni. 
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Csötönyi László elnök: Tudom, hogy szép eredményeket érnek el és dolgoznak.  
 
Murvai Árpád tag: 200 000 forint támogatást ajánlok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 1 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Chance á Tolna – Esélyt Tolnának Alapítvány én 100 000 forintot 
javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: CSIGA - BIGA Mozgás- és képességfejlesztő Alapítvány tavaly nem 
pályázott. Idén 450 800 forintot kértek. Én 150 000 forintot támogatást javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Egészségért Alapítvány tekintetében 150 000 forintot javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Gyöngysor Alapítvány 200 000 forintra pályázott. Én 200 000 forintot 
javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: "JASZLICE" Családsegítő Közhasznú Alapítvány 1 920 000 forintot kért. 
Mit lehet róla tudni? 
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: Családbarát 
munkahelyek. Családokat akarják segíteni. Elég röviden elemezték a tevékenységüket. 
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Csötönyi László elnök: 150 000 forintot javaslok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 1 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Nyitott Világ Alapítvány 360 000 forintra pályázott. Javaslom a tavalyi 
támogatási összegként odaadott 220 000 forintot. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: "Segíts rajtam" Hátrányos Helyzetűekért Alapítvány 200 000 forintot 
pályázott. Nekem is ez a javaslatom. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: SOLVARO a Gyermekek Családba Kerüléséért Alapítvány 863 820 
forintra pályázott. Lehet-e tudni róluk valamit? 
 
Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civilkapcsolatok referens: Szociális 
tevékenységként vannak bejegyezve, gyermekek családba kerülését segítik. Teljesen újak, 
2020-as alapításúak és személyesen nem ismerjük őket. 
 
Csötönyi László elnök: Ha az éves beszámolójukat megteszik, akkor majd meglátjuk.  
 
Murvai Árpád elnök: Ez eljárás technikailag lehet jó, de azért a tevékenységük igencsak 
méltányolható. 
 
Faragó Zsolt tag: Nem lenne jobb, ha megvárnánk az első beszámolójukat? 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: A Solvaro nem fog kóklerkedni. Nyilván a cég is beleteszi a maga 
részét. A cél nemes. Szerintem adjunk egy jelzésértékű támogatási összeget. 
 
Csötönyi László elnök: 100 000 forint támogatási összegre gondoltam. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 1 tartózkodással elfogadott. 
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Csötönyi László elnök: Sportélmény Alapítvány sporttal foglalkozik kizárólag. Ha egyet értetek 
azzal, hogy irányítsuk át őket az OKSI-hoz akkor szavazzatok úgy. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 0 igen 
szavazattal, 4 nem szavazat és 0 tartózkodással nem fogadott el. 
 
Csötönyi László elnök: Szent Erzsébet Caritas Alapítvány. Ha jól tudom nekik is szerződésük 
van a várossal és emlékeim szerint mindig megkapták, azt, amit kértek. 
 
Csötönyi László elnök: Én 100 000 forintra gondoltam. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Csötönyi László elnök: Tolna Megyei Állat- és Természetvédő Alapítvány 500 000 forintra 
pályázott. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a támogatási összegre tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 nem szavazat és 0 tartózkodással elfogadott. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottságának 

22/2021. (X.26.) határozata 
a  Civil Keretre benyújtott pályázatok elbírálásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottság alcím 1.1. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva  

 
 

1.  a 2021. évi Civil Keret terhére összesen 4 735 000,- Ft 
összegben az 1 sz. melléklet szerint nyújt támogatást az 
Egyesületeknek. 
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Határidő:  2021. október 28. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezési 

Igazgatóságát, hogy a melléklet szerint készítse el a támogatási 
okiratokat.  
 
Határidő:  2021. november 05. 
Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
    

3. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 
támogatási összegek átutalására.  

 
Határidő:  2021. november 30. 
Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

4. az alábbi pályázatokat nem részesíti támogatásban: 

Borászok Szekszárdért Egyesület  
Dél-Dunántúli Komplex Innovációs és 
Turisztikai Egyesület 
FITT Lesz Sportegyesület 
Gemenc Motoros Egyesület  
Libelle Német Játszóház Egyesület 
Szekszárd és Környéke Szabadidős 
Többcélú Egyesület 
Maori Team Egyesület 
 

5. javasolja a Közgyűlésnek, hogy az alapítványok által benyújtott 

pályázatokat összesen 2 070 000,- Ft értékben szíveskedjen 

támogatni az alábbiak szerint: 

 

 
Sor-
szám 

 
Alapítvány neve/Támogatandó cél 

2021. évi 
támogatás a 

Civil 
Keretből 

 
1. 

„A jövő vendéglátóipari szakembereiért” Alapítvány 
Működés (könyvelői díj, ajándékutalvány, könyvek, pólók) 

200 000 Ft 

2. Chance á Tolna – Esélyt Tolnának Alapítvány 
Működés (könyvelői díj, telefonköltség, irodaszer, megbízási díj) 

100 000 Ft 

3. CSIGA - BIGA Mozgás- és képességfejlesztő Alapítvány 
Működés (könyvelői díj, marketing költség)  

Tárgyi eszköz (mozgásfejlesztő készlet) 

150 000 Ft 
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4. 

Egészségért Alapítvány 
 Működés (irodatechnikai eszközök, nyomtatványok, banki 

költség, napilap előfizetés, internet, telefon, posta, útiköltség,) 
Tárgyi eszköz (számítástechnikai kiegészítők) 

150 000 Ft 

 
5. 

Gyöngysor Alapítvány  
- Működés (bérleti díj, nylon zsák, könyvelői díj, nyomtató patron, 

irodaszerek) 

200 000 Ft 

6. "JASZLICE" Családsegítő Közhasznú Alapítvány 
- Működés (bérleti díj) 

150 000 Ft 

7. Nyitott Világ Alapítvány 
- Működés (posta, telefon, marketing költség, könyvelési díj) 

220 000 Ft 

 
8. 

"Segíts rajtam" Hátrányos Helyzetűekért Alapítvány 
Működés (posta, bankköltség, telefon, internet, irodaszer, 

nyomtatványok, könyvelői díj) 

200 000 Ft 

 
9. 

SOLVARO a Gyermekek Családba Kerüléséért Alapítvány 
Működés (adminisztrációs, PR, marketing költségek - honlap 

költségei, könyvelői díj, kapcsolattartási díj) 

100 000 Ft  

 
10. 

Szent Erzsébet Caritas Alapítvány 
- Működés (irodaszer, nyomtatvány, PR, marketing költség, 

telefon költsége, utazási költség, gyógyszer, ételtartó doboz, 
élelmiszer, bérköltség, étkezési költség támogatása)  

Tárgyi eszköz (számítástechnikai eszköz - swich) 

100 000 Ft 

 
11. 

Tolna Megyei Állat- és Természetvédő Alapítvány 
Működés (jármű biztosítási költsége, könyvelő díj, 

adminisztrációs, PR, marketing költség, kommunikációs költség-
telefon, internet, posta, bankköltség, tisztítószerek, takarító 

eszközök) 

500 000 Ft 

 Összesen: 2 070 000 Ft 

  
Határidő:  2021. október 26. 

       Felelős:  Csötönyi László elnök 
6. felkéri a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezési 

Igazgatóságát, hogy a melléklet szerint készítse el a támogatási 
okiratokat. 

 
Határidő: 2021. november 05. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

7. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a 
támogatási összegek átutalására.  

 
Határidő:  2021. november 30. 
Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 
 

8. a fennmaradó 695 000,- Ft összeget átcsoportosítja a Tartalék 

keretbe. 
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Határidő:  2021. október 26. 
       Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 11 órakor 
berekeszti.  

 
K.m.f 

  
 

     Murvai Árpád 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Ambrus Gábor  
jegyzőkönyvvezető 

 
 

 

 
- 

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc  

           jegyző 


